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مــرور

مدیرکل نظارت بر موادغذایی و آشامیدنی 
سازمان غذا و دارو اعلام کرد

فروش شیرخشک با کد ملی 
نوزادان از 20مهرماه

مدیـــرکل نظارت بر مواد غذایی، آشـــامیدنی، آرایشـــی و 
بهداشـــتی ســـازمان غذا و دارو گفت: با هدف جلوگیری 
از قاچـــاق شیرخشـــک عـــادی )رگـــولاری( عرضـــه ایـــن 
محصـــول در داروخانه های سراســـر کشـــور ســـاماندهی 
شـــده اســـت و از ۲۰ مهرماه با درج کد ملـــی متقاضی در 

ســـامانه مربوطه ارائه می شـــود.
به گـــزارش ایرنا، محمود آل بویه، در نشســـت خبری که 
بـــه مناســـبت روز جهانی غذا برگزار شـــد، افـــزود: البته 
در گذشـــته شیرخشـــک متابولیک برای نوزادان خاص 
بـــا ارائه کد ملی متقاضی توســـط داروخانه هـــا در اختیار 

متقاضیان قـــرار می گرفت.
وی هدف از این اقدام را جلوگیری از قاچاق شیرخشک 
رگولاری دانســـت و اظهار داشت: مســـئولان داروخانه ها 
موظفنـــد کد ملی متقاضی را در ســـامانه ســـازمان غذا و 
دارو ثبت کنند و ســـپس شیرخشک به آنها عرضه شود.

رئیس سازمان ملی مهاجرت:

دانش آموزان اتباع شناسه یکتا می گیرند
رئیس ســـازمان ملـــی مهاجرت اعـــلام کـــرد: اطلاعات 
هویتی همـــه اتباع مجاز که بـــه عنـــوان دانش آموز وارد 
سیســـتم آموزشـــی کشور می شـــوند، ثبت شـــده است.
بـــه گزارش ایرنا، عبـــدالله مبینی در زمینه ســـاماندهی و 
ثبت نـــام دانش آمـــوزان اتباع در ســـال تحصیلـــی که از 
طریق ســـامانه ســـهما انجام شـــد، اظهار داشـــت: یکی 
از مشـــکلات ایـــن بخش، مشـــخص نبـــودن اطلاعات و 
سیاســـت های آموزشـــی در حوزه اتباع بـــود به طوری که 
مدارس اقدام به ثبـــت نام دانش آمـــوزان اتباع خارجی 

می کردنـــد و نظارتی بـــر این کار وجود نداشـــت.
وی بـــا بیان اینکـــه با راه اندازی ســـامانه ســـهما، این امر 
برای ســـال تحصیلی جدید تحت کنتـــرل درآمد، افزود: 
در گذشـــته حدود ۷۰ درصد دانش آموزان اتباع شـــامل 
افرادی می شـــد که از مجوزهای لازم برخـــوردار بودند اما 
۳۰ درصد ثبت نام ها ســـلیقه ای بـــود و در زمان تحصیل 
مشـــخص می شـــد که دانش آموز جـــزو اتبـــاع غیرمجاز 

بوده است.
مبینـــی افـــزود: دانش آمـــوزان اتبـــاع بـــرای ثبـــت نام، 
شناســـه یکتا دریافت می کننـــد و می توانند به ســـامانه 
سهما برای بررســـی اطلاعات و وضعیت هویتی و اقامتی 

کنند. مراجعه 

وزیـــر بهداشـــت، درمان و آموزش پزشـــکی 
اعلام کـــرد: طـــرح رایـــگان شـــدن درمان 
ســـرپایی و بســـتری کودکان زیر ۷ ســـال در 
بیمارســـتان های دولتی اجرایی می شـــود.
به گـــزارش پایگاه خبری وزارت بهداشـــت، 
دکتـــر عین اللهـــی در حاشـــیه بازدیـــد از 
بیمارســـتان کـــودکان مفیـــد در تهـــران، 
گفت: ایـــن طرح برای ســـلامت کودکان به 
عنوان آینده ســـازان کشـــور اجرا می شـــود 
و همچنیـــن به اجـــرای بهتر قانـــون جوانی 

جمعیت کمـــک خواهـــد کرد.
وی افزود: پیشـــگیری از بیماری کودکان 
و درمان آنها از اهمیـــت ویژه ای برخوردار 
اســـت. یکـــی از اهـــداف عمـــده طـــرح 
ســـلامت خانـــواده نیز کـــه در ۹۳ شـــهر 
در حال اجراســـت، پیشـــگیری از بیماری 

کودکان اســـت.

وی بـــا بیان اینکـــه طرح تغذیـــه کودکان 
دانش آموز با شـــیر در دو وعده از امسال 
در مدارس اجرایی شـــده اســـت، گفت: 
بـــا همـــکاری آمـــوزش و پـــرورش طـــرح 
همیـــار ســـلامت را نیـــز از امســـال آغـــاز 
کردیم. بـــه این ترتیب کـــه دانش آموز به 
صورت داوطلبانه توسط شبکه بهداشت 
منطقه اش تحـــت آموزش قـــرار می گیرد 
تا در ارتقای بهداشـــت مدرسه و خانواده 
ح همچنین  نقش آفرینی کنـــد. این طـــر
کمکـــی بـــه مربیـــان بهداشـــت مدارس 

خواهـــد بود.
دکتـــر عین اللهـــی اظهـــار داشـــت: ۲۰هزار 
تخت بیمارستانی کودکان در کشور موجود 
اســـت که ۱۱هزار تخت، آموزشی است. پنج 

هـــزار تخت کودکان نیز ویژه اســـت.
دکتـــر عیـــن اللهـــی بـــا اشـــاره بـــه اینکه 
درمـــان کـــودکان اقـــدام پایه ای اســـت، 
افـــزود: بـــا توجـــه بـــه افزایـــش امیـــد به 
زندگـــی در افـــراد جامعه، توجـــه ویژه به 
ســـلامت کـــودکان اهمیت خاصـــی دارد 

بـــه همیـــن دلیـــل گســـترش بخش های 
بهداشـــتی، درمانی مخصـــوص کودکان از 
برنامه های مهم وزارت بهداشـــت است.
وی خاطرنشـــان کرد: بیمارستان مفید با 
داشتن تمام رشـــته های تخصصی و فوق 
تخصصـــی مربـــوط بـــه کـــودکان و انجام 
تمام اعمـــال جراحی و ارتوپدی آنان، یک 

بیمارســـتان مرجع محســـوب می شود.
از  وزیـــر بهداشـــت در بخـــش دیگـــری 
 PICU ســـخنانش به افزایـــش تخت های
برای کـــودکان در دوران همه گیری کرونا 
اشـــاره کرد و گفـــت: در دولت ســـیزدهم 
این تخت هـــا بـــه دوبرابر افزایـــش یافت 
و در حـــال حاضـــر نیـــز بیـــش از ۴ هـــزار 
تخـــت فعـــال NICU در کشـــور داریـــم. 
همچنیـــن تقویـــت رشـــته های تخصصی 
و فوق تخصصـــی اطفـــال از نـــکات مهـــم 
مـــورد توجـــه وزارت بهداشـــت اســـت و 
افزایش تعرفه تخصصی پزشـــکان اطفال 
نیز اقدام دیگری اســـت که امســـال برای 
حمایت از ایـــن متخصصان انجام شـــد.

گزارش خبری

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی خبر داد

درمان رایگان کودکان زیر 7سال در بیمارستان های دولتی

رئیس کمیسیون حمل  و نقل شورای شهر:

 ساخت اتوبوس ها در شرکت های 
طرف قرارداد آغاز شده است

شهردار تهران:

 رقم حاصل از تهاتر ورزشگاه تختی صرف پروژه های ورزشی 
در مناطق محروم می شود

رئیس کمیســـیون عمران و حمل و نقل 
شـــورای اســـلامی شـــهر تهران گفـــت: بر 
اساس گزارشـــاتی که از ســـوی شهرداری 
به کمیســـیون حمل و نقل شـــورای شهر 
ارسال شـــده، قراردادهای خرید اتوبوس 
بـــا تولیدکننـــدگان منعقد شـــده و حتی 
پیـــش  پرداخت هایی بیـــش از رقم مقرر 

هم صورت گرفته اســـت.
به گزارش ایســـنا، ســـید جعفر تشـــکری 
هاشمی با اشـــاره به انعقاد قرارداد تأمین 
ســـه هزار دســـتگاه اتوبوس و مینی بوس 
بـــرای پایتخت توســـط شـــهرداری تهران 
و شـــرکت های ســـازنده، اظهـــار کـــرد: 
قـــرارداد ۵۰۰ مینی بـــوس، ۲ هـــزار و ۵۰۰ 

اتوبوس شـــامل ۵۰۰ تا یـــک هزار اتوبوس 
برقی بـــا تولیدکننـــدگان داخلـــی منعقد 

شـــده است. 
آنچه مســـلم اســـت، این اســـت که برای 
اینکـــه از تســـریع در ســـاخت اتوبوس ها 
اطمینان حاصل شـــود پیش پرداخت ها 
حتـــی بیـــش از رقم مقـــرر انجام شـــده 

. ست ا
وی بـــا اعلام اینکه بر اســـاس گزارشـــات 
ارسال شده، عملیات ساخت اتوبوس ها 
در شـــرکت های طرف قرارداد آغاز شـــده 
اســـت، تصریـــح کـــرد: انتظار مـــی رود در 
چند ماه پایانی ســـال، بخـــش اعظمی از 

قراردادها عملیاتی شـــود.

شـــهردار تهـــران در خصـــوص رقـــم حاصـــل از تهاتـــر 
ورزشـــگاه تختـــی تهران بـــا ورزشـــگاه های شـــهرداری 
گفت: این رقم صـــرف تعریف پروژه هـــای حوزه ورزش 
در مناطـــق محـــروم پایتخـــت خواهد شـــد و خللی در 

ســـرانه های ورزشـــی ایجاد نمی شـــود.
به گـــزارش فـــارس، علیرضا زاکانی درخصـــوص تهاتر 
ورزشـــگاه تختی بـــا چند ورزشـــگاه شـــهرداری تهران 
بـــرای اجرای پروژه بزرگراه شـــهید شوشـــتری، گفت: 
تهاتر ورزشـــگاه تختی عملاً بخش اول آزادراه شـــهید 
شوشـــتری را تکمیـــل می کنـــد؛ وزارت ورزش عـــلاوه 
بر ۲ ورزشـــگاهی که مشـــخص شـــده بود، یک ســـری 
ورزشـــگاه دیگـــر را نیز نشـــان و طلب کردنـــد و علاقه 
داشـــتند کـــه ایـــن ورزشـــگاه ها را بـــه جـــای ملـــک، 

تحویـــل بگیرند.

شـــهردار تهـــران بـــا اشـــاره بـــه انجـــام هماهنگی ها با 
رئیس شـــورای اســـلامی شـــهر تهران در این خصوص، 
یادآور شـــد: هماهنگی های لازم را انجام دادیم و مقرر 
شـــد مبلغی کـــه در ایـــن تهاتر مـــازاد بر ورزشـــگاه های 
قبلی وجـــود خواهد داشـــت، برای تعریـــف پروژه های 
ورزشـــی در مناطق محروم به کار گرفته شود و بتوانیم 
کمبودهـــا را از این مســـیر جبـــران کنیم؛ چـــون گفته 
می شـــد ممکن اســـت به ســـرانه های ورزشـــی آسیب 
بخـــورد، گفتیم که ایـــن موارد در اختیـــار وزارت ورزش 
قـــرار می گیرد و جزو ســـرانه های ورزشـــی خواهد بود. 
اما شـــهرداری نیز اقدامـــی انجام خواهـــد داد تا ذائقه 

مردم شـــیرین شود.
وی در پاســـخ بـــه این پرســـش که آیـــا تهاتر ورزشـــگاه 
تختـــی بـــا ورزشـــگاه های شـــهرداری تهران بـــه مصوبه 

شـــورای اســـلامی شـــهر تهران نیاز دارد یا خیر، گفت: 
ما در حال حاضر توافقـــات را انجام می دهیم؛ تصویب 
آن بســـتگی به ســـقف تهاتـــر دارد؛ اگر رقـــم آن کمتر از 
ســـقف مشـــخص و قانونی باشـــد، در اختیار شـــهردار 
خواهـــد بـــود و اگر رقـــم تهاتر بالاتر از ســـقف باشـــد، 

بـــرای تصویب به شـــورا ارائه خواهد شـــد.
گفتنی است بخشـــی از پروژه بزرگراه شهید شوشتری 
و مترو از ورزشـــگاه تختی عبور می کنـــد. از این رو برای 
جلوگیـــری از کاهـــش ســـرانه ورزشـــی موضـــوع تهاتر 
ورزشـــگاه تختی بـــا ورزشـــگاه های شـــهرداری، مطرح 
شده اســـت. پیش از این در جلســـه یکصد و هشتادم 
شـــورای اسلامی شـــهر تهران زهرا شمس احسان عضو 
شورا خواستار بررســـی دقیق تر موضوع تهاتر ورزشگاه 

تختی با ۷ ورزشـــگاه  دیگر شـــده بود.

ابوالفضل نسائی / ایران


